
Vážení rodiče, vážení studenti, 

příští rok (léto 2024) uplyne deset let od mého druhého nástupu do funkce ředitele LŠ a současně dvacet pět 

let od příchodu do LŠ. Již před časem jsem se rozhodl, že v uvedený čas ukončím své působení ve funkci 

ředitele školy. Školní rok 2023/2024 tak bude můj poslední v této pozici. 

Domnívám se, že škola potřebuje nové impulsy, nové podněty a změny (byť částečné a evoluční) ve vedení. 

Mám školu rád, a proto toto rozhodnutí. Současně však, zatímco si jen „myslím“, že půjde o potřebný posun 

pro školu, tak jsem si zcela jist, že jde o nezbytný krok pro mě. 

Před lety jsem říkal, že bych převzal řízení školy na jeden rok – překlenutí mezi Kateřinou Dejmalovou a 

Gafnou Váňovou, můj návrh nebyl přijat kladně, proto jsem tehdy slíbil Radě školy dva až tři roky. Pak přišla 

rekonstrukce dvorního křídla, pak nutnost otevřít a rozšířit školu o 2. stupeň, pak dostavba 4. patra, covid a 

distanční výuka, nemluvě o zvýšení počtu dětí a studentů z 240 na 400, implementaci změn RVP či zavedení 

funkce asistentů pedagoga, rozběhu tandemové výuky atd. Především pak vytvoření vize s důrazem na 

komunitní charakter školy a její naplnění. Věřím, že nyní nastala vhodná doba. 

Původně jsem chtěl informovat až na podzim 2023, ale na řadu otázek týkajících se vzdálenější budoucnosti 

jsem musel začít dávat vyhýbavé odpovědi a začaly se šířit spekulace. Chci zabránit nejistotě, a proto oznamuji 

již nyní. Současně věřím, že takto získáváme dostatek času na klidnou debatu, jak dál. Otázka budoucího 

ředitele je plně v kompetenci Rady školy LŠ. 

Mé rozhodnutí je definitivní, jsem si jistý, že společně s Radou školy a ŽOP nalezneme řešení, které bude ku 

prospěchu Lauderek a přinese jim další posun. Toto není dopis na rozloučenou, proto bilancování, poděkování 

desítkám a stovkám lidí, bez kterých by to nešlo, atd. si nechám až na příští léto. Nyní jedeme dál a už nyní 

mám plány na řadu změn, nebojte se. :-) 

Děkuji za pochopení. 

Petr Karas 

 


